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ORNÄS BÅTKLUBBS STYRELSEMÖTE 2023-10-16 

Org. nr 882601-5631   

Tid 18.00   

Plats: Ornäs hamn 

Närvarande: Mikael Berggren, Johan Hansen, Göran Dalestedt, Anna Broman, Lars Rehnberg, Eric 

Granath,  Erik Embretsen, Ronny Tenggren, Johanna Meier, Mats Hurtig 

 

$1 Mötets öppnande   

Göran hälsar välkomna, mötet förklaras öppet.   

§2 Godkännande av dagordning   

Dagordningen godkändes.  

§3 Föregående protokoll   

Godkändes 

§4 Ekonomi    

- 

§5 Inkomna skrivelser   

Inga inkomna skrivelser.  

§6 Åtgärdslista  

Takinklädning nya verkstaden  

Göran D tillser att tak färdigställs. Avvaktas. 

Iordningsställande av markyta för sjöräddningen. 

Behovet av yta utvärderas över sommaren. Avvaktas. 

Framtida hamn.   

Båtklubben har ännu inte blivit kontaktad om nästa detaljplan.  

Listor båtägare  

Uppdatering av båtlistor pågår. 
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§7 Kommande aktiviteter   

Utökning asfalt hamn, vi avvaktar.  

Poängsystem för arbete. Styrelsen kollar vidare hur medlemmar som aktivt bidrar i föreningsarbetet 

och det praktiska arbetet i hamnen på något sätt ska kunna premieras för detta. Erfarenheter 

kommer att inhämtas från föreningar som infört sådana system. Arbetet fortgår. Alla funderar. Kom 

gärna in med bra exempel så tar vi ett extra möte. Promota vår fina anda för medlemmar. 

Hamnkontoret håller nu öppet 1ggr per månad då vi försöker ta emot nya medlemmar med intresse 

att arbeta ideellt.  

Kameraövervakning, Ronny tar i offerter och kollar vad det skulle innebära. 

Bryggor har dragits snett, åtgärdas efter hand.   

Lediga kajplatser: Några få är fortfarande lediga. 

 Övriga frågor  

Ny hemsida: Anna och Johanna utreder vilket innehåll den behöver ha. Betaversion skickas till 

styrelsen för påsyn. Kompletteras med information om avfallshantering i hamnen. 

Kräftskiva. Styrelsen beslutade att sista helgen i augusti ska läggas fadt som datum för knytkalaset i 

hamnen. 

Bominfästning. Alla medlemmar åläggas ansvaret att kontinuerligt kontrollera sina bommarnas 

infästning i bryggan och att sprintarna inte är på väg att krypa ur.  

Bomplatser. Styrelsen ska se över möjligheten att installera bommar vid kajen nedanför klubbhuset. 

Rehnberg ordnar fyra platser. Rehnberg jobbar vidare. 

Önskemål om markis på klubbhusets veranda. Paviljonger kollas och utreds, sätts upp på arbetsdag i 

vår. Paviljonger kastade men bef markis finns, Anna utreder om vi kan byta tyg på den. 

Försäkring kollas för åsknedslag och kappsejsad bryggdel. Länsförsäkringar har visat sig 

tillmötesgående i frågan. 

Infartsvägen är kommunens, de vill att vi underhåller den. Entreprenör kontaktad, Göran reder ut 

med kommunen. Klart, båtklubben får underhålla själva. Är nu reparerad utan stöd från vår 

Kommun. 

Trimning runt stockar och hus svårt att få till, miljövänligt bekämpningsmedel undersöks. 

Avfallshateringsplan, oklarheterna om hur vi framgent ska hantera avfallsfrågan är nu utredd i 

samråd med miljökontoret. Christer Nilsson hanterar fortsättningsvis frågan. 

GPDR, eventuell stadgeändring med anledning av detta, Johan utreder. 

Klubbens gemensamma nycklar behöver större brickor för att inte förkomma. Roland Pettersson 

kontaktas. 

Nästa styrelsemöte. Anna kallar.  
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§10 Avslutning   

Göran förklarar mötet avslutat.  

  

  

  

 ------------------------------------                            ---------------------------------------  

 Ordf Göran Dalestedt                                           Sekr Ronny Tenggren  


